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Innkalling til skoleutvalg  Dato og tid Onsdag 26.01.2022 kl 13.50-14.35 

Referat fra skoleutvalg X Sted Teams/møterom D220 

 

Møtedeltaker Til stede Møtedeltaker Til stede 

Svein Hykkerud, rektor, for skoleeier X Elevrepresentant  Justin Ringsby 
3STA 

X 

Rolf Stene, skoleledelsen, sekretær X Elevrepresentant Bilal Naser Atta 
2HEAA 

X 

Andreas Nybakken, for ansatte X Elevrepresentant Shiar Ibrahim 
2HESA 

 

  Elevrepresentant Monica Louise 
Larsen 1HSC 

 

  Elevrepresentant Alketa Hashani 
1HSD 

 

 

Møteleder: Svein H.     Referent:   Rolf S. 

Saksliste 

Sak nr. Beskrivelse  Ansvar 

Referat   Gjennomgang fra sist gang. Rektor 

Kalender   Neste møte blir onsdag 9.3.22 kl. 13.50 - 14.35 Alle 

Drøftingssaker 

Sak 01/22 Valg: 
Leder: forslag elev.  
Velges på neste møte.  
Det er valgt 5 elevrepresentanter til skoleutvalget. Reglene sier at det 
skal være 4. Alle er velkomne på møtene, men hvis det er valg på et 
møte må elevene bli enige om hvem som kun er observatør. Det er 4 
elever som har stemmerett i møtet. 
Hvis det er flere som ikke kan møte er det elevrådsstyret som er 
vararepresentanter til utvalget. 
Nestleder: forslag rektor 
Sekretær: forslag Rolf S. 
 

Alle 

Sak 02/22 Korona-situasjonen. Regler for rødt. Testing. 
 
Det vises til meldinger fra rektor på Teams. Der vil vi alltid finne siste 
oppdateringer.  
Det er en bekymringsfullt at svært mange elever er hjemme fra 
undervisning. Det er viktig at elever melder fra hvis dere er engstelige 
for om dere ikke får bestått i et eller flere fag grunnet koronafravær. 
Skolen vil vurdere evt. tiltak ved behov. 
 

Rektor 
Alle 

Sak 03/22 Ønske om at Elevrådet gjennomgår Elevundersøkelsen. Rektor 
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Vi tar et eget elevrådsmøte hvor rektor informerer om noen utvalgte 
temaer vi ønsker innspill på. Dette blir tema på elevrådsmøte den 9.2.  
 

Sak 04/22 Kantinedrift 2022/23. Status 
 
Det vil dessverre ikke være mulig å holde åpent 2 kantiner. Det er 
forslag fra Viken om at skolen selv skal drifte kantina. Vi kommer tilbake 
til saken når vi har fått mere informasjon fra Viken fylkeskommune. 

Rektor 
Alle 

Sak 05/22 Utbedringsprosjekter:  
*Bibliotek. Det er forslag om å åpne biblioteket mot kantina. 
* Lille kantinen.  
Det er behov for flere elevskap. Justin tar opp med elevrådet ang. 
behovet og hvor de ønskes plassert. 

Rektor 
 
 
 
Alle 

Sak 06/22 Saker fra Elevrådet 
Ingen nå. Det kommer flere på neste møte. 

Elevrådet 

Sak 07/22 Eventuelt 
Rektor ønsker at klassene gir tilbakemelding på elevskapsituasjonen, og 
vil sende en henvendelse til Elevrådet om dette. 
 
 

 

  


